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Írásbeli kérdé s

Dr. Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § (1) bekezdése alapján kérdést kívánok benyújtani a nemzeti er őforrás
miniszterhez

"Mi lett a sorsa a Jobbik Országgyűlési Képvisel őcsoportja által benyújtott és elfogadott
1498/293-as költségvetési módosító javaslatomnak?" címmel .

A választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

Kérném szíves együttműködését a Jobbik Magyarországért Mozgalom által benyújtott és a
parlament által elfogadott költségvetési módosító indítványom végrehajtásával kapcsolatban .
A rendelkezésünkre álló információk alapján a hatályos költségvetési támogatási összegek
nem érkeztek meg maradéktalanul a támogatott intézmények számlájára, ennek magyarázatá t
keressük, és ez ügyben kérjük szíves felvilágosítását .

Az 1498/293 irományszámú indítványom tárgya, a határon túli magyar felsőoktatási
intézmények többlet-támogatása, 70 millió Ft-os összegben .

Kérném, hogy a fent említett költségvetési támogatás jelenlegi státuszáról és a kifizetése k
állapotáról, valamint a támogatások várható folyósításáról informálni szíveskedjen .

Köszönöm megtisztelő válaszát !

Budapest, 2011 . június 16 .

Farkas Gergely
Jobbik
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